

"District No 9.—(Quartier Saint-Laurent): Les rues Bleury, Saint-Laurent, Sherbrooke, Ontario, Sainte-Catherine, Dorchester, Lagauchetière et Craig.

"District No 10.—(Quartier Saint-Louis): La rue Saint-Laurent, l'avenue Laval, la rue Saint-Denis, le square Saint-Louis, les rues Sherbrooke, Ontario, Sainte-Catherine, Dorchester, Lagauchetière et Craig.

"District No 11.—(Quartier Saint-Jean-Baptiste): La rue Saint-Laurent, la rue Berri, de la limite Sud du quartier à l'avenue Duluth, les rues Saint-Hubert et Saint-Denis, l'avenue Duluth, la rue Rachel et les avenues Mont-Royal et Esplanade.

"District No 12.—(Quartier Saint-Denis): La rue Huntley jusqu'à la rue Bélanger, les rues Saint-Hubert et Saint-André, de l'avenue Mont-Royal à la rue Laurier, les rues Saint-Denis et Beaubien et l'avenue Mont-Royal et la rue Bienville, de la rue Saint-Denis à la rue Mentana.

"District No 13.—(Quartier Duvernay): Les rues Saint-Hubert, Parc LaFontaine et Rachel et l'avenue Mont-Royal.

"District No 14.—(Quartier LaFontaine): Les rues St-Denis, Saint-Hubert et Berri, la rue Saint-André, de la rue Sherbrooke à la rue Roy, les rues Cherrier, Sherbrooke, Parc LaFontaine et Ontario et la rue DeMontigny, de la rue Saint-Denis à la rue Saint-Christophe.

"District No 15.—(Quartier Saint-Jacques): La rue De Montigny, de la rue Saint-Denis à la rue Saint-Christophe, les rues Saint-Catherine, Dorchester, Lagauchetière, Craig, Notre-Dame, Saint-Denis, Berri, Amherst et Saint-Hubert.

"District No 16.—(Quartier Papineau): Les rues Ontario, Sainte-Catherine, Dorchester, Craig et Notre-Dame.

"District No 17.—(Quartier Sainte-Marie): Les rues Notre-Dame, Sainte-Catherine et Ontario.

"District No 18.—(Quartier Hochelaga): Les rues Notre-Dame, Sainte-Catherine et Ontario";

Sect. 3.—Ledit règlement entrera en vigueur le jour de sa sanction et fera partie du Règlement No 344 à toutes fins que de droit.

## REGLEMENT No 384

Règlement pour établir un système d'eau à haute pression dans le district No 1 de la Cité.

Attendu qu'une pétition signée par la majorité en nombre et en valeur des propriétaires du quartier Ouest de la Cité a été adressée au Conseil de ladite Cité pour demander que, conformément à la loi 7 Edouard VII, chap. 63, un système d'eau à haute pression soit établi dans ledit quartier Ouest et que ledit quartier soit à cette fin formé en district;

A une assemblée spéciale ajournée du Conseil de la Cité de Montréal, tenue dans l'Hôtel de Ville, ce vingt-unième jour d'octobre, mil neuf cent huit, en la manière et suivant les formalités prescrites dans et par l'acte d'incorporation de ladite Cité, à laquelle assemblée sont présents la majorité des membres de tout le Conseil, savoir: Son Honneur le Maire, M. Louis Payette; MM. les échevins L.-A. Lapointe, Larivière, Proulx, Yates, Clearihue, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Sadler, Bumbray, Gallery, Lavallée, Stearns, N. Lapointe, Leclaire, O'Connell, Couture, Laviolette, Gadbois, Ward, J.-B.-A. Martin, Nault, Séguin, Marin, Duquette, Lévesque, Major, Guay, David, Roy, Mount, Fraser, Carter, Lamoureux, Prud'homme.

Il est ordonné et statué par ledit Conseil comme suit:

Sect. 1.—Le quartier Ouest de la Cité de Montréal est par le présent constitué en district aux fins d'y établir un système d'eau (hydraulique) à haute pression pour le protéger contre les incendies et il sera désigné et connu comme "District No 1."

Sect. 2.—Ledit système d'eau ou hydraulique à haute

"District No. 9.—(St. Lawrence ward): Bleury, St. Lawrence street, Sherbrooke, Ontario, Ste. Catherine, Dorchester, Lagauchetière and Craig streets.

"District No. 10.—(St. Louis ward): St. Lawrence street, Laval avenue, St. Denis street, St. Louis square, Sherbrooke, Ontario, Ste. Catherine, Dorchester, Lagauchetière and Craig streets.

"District No. 11.—(St. Jean-Baptiste ward): St. Lawrence street, Berri street, from the South limit of the ward to Duluth avenue, St. Hubert and St. Denis streets, Duluth avenue, Rachel street and Mount-Royal and Esplanade avenues.

"District No. 12.—(St. Denis Ward). Huntley street to Bélanger street, St. Hubert and St. André streets from Mount Royal Avenue to Laurier street; St. Denis, Beaubien street and Mount Royal Avenue; Bienville street from St. Denis to Mentana streets.

"District No. 13.—(Duvernay Ward). St. Hubert, Park La Fontaine, Rachel and Mount Royal Avenue.

"District No. 14.—(La Fontaine Ward). St. Denis, St. Hubert and Berri streets, St. André street, from Sherbrooke to Roy streets, Cherrier, Sherbrooke, Park La Fontaine and Ontario streets, and De Montigny street from St. Denis to St. Christopher streets.

"District No. 15.—(St. James Ward). De Montigny st. from St. Denis to St. Christopher streets, Ste. Catherine, Dorchester, Lagauchetière, Craig, Notre-Dame, St. Denis, Berri, Amherst and St. Hubert streets.

"District No. 16.—(Papineau Ward). Ontario, Ste. Catherine, Dorchester, Craig and Notre-Dame streets.

"District No. 17.—(St. Mary Ward). Notre-Dame, Ste. Catherine and Ontario streets.

"District No. 18.—(Hochelaga Ward). Notre-Dame, Ste. Catherine and Ontario streets."

Sect. 3.—This by-law shall come into force on the day of its sanction and shall form part of by-law No. 344 to all intents and purposes.

## BY-LAW No 384

By-Law to establish a high pressure water system in District No. 1 of the City.

Whereas a petition signed by the majority in number and value of the real estate owners of the West Ward of the City, has been sent to the Council of the said City, asking that, as provided by the Act 7 Edward VII, chap. 63, a high pressure water system be established in said West ward, and that the said ward be, for that purpose, constituted into a district:

At an adjourned special meeting of the Council of the City of Montreal, held in the City Hall, this twenty-first day of October, one thousand nine hundred and eight, after the observance of the formalities prescribed in and by the act of incorporation of the said City, at which meeting a majority of the members of the whole Council are present, viz: His Worship the Mayor, Louis Payette, Esq., Aldermen L. A. Lapointe, Larivière, Proulx, Yates, Clearihue, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Sadler, Bumbray, Gallery, Lavallée, Stearns, N. Lapointe, Leclaire, O'Connell, Couture, Laviolette, Gadbois, Ward, J. B. A. Martin, Nault, Séguin, Marin, Duquette, Lévesque, Major, Guay, David, Roy, Mount, Fraser, Carter, Lamoureux and Prud'homme.

It was ordained and enacted by the said Council as follows:

Sect. 1.—The West ward of the City of Montreal is hereby constituted into a district for the purpose of establishing therein a high pressure water system in order to protect the same against fire, and shall be designated and known as "District No. 1".

Sect. 2.—The said high pressure water system shall be